
وزارت ورزش گويا متوجه نيست كه چه س�ال حساسي را پيش رو 
دارد، سال كسب سهميه المپيك. وزارت نش�ينان اين روزها براي 
فدراسيون ها فقط حاشيه درست مي كنند و تيراندازي آخرين آنهاست. 
سفر تيم ملي تيراندازي به مسابقات سهميه المپيك لغو شد. تيم ملي 
تيراندازي اهداف پروازي ايران قرار بود ۲۸ اسفندماه براي شركت در 
رقابت هاي جام جهاني ۲۰۱۵ و كسب سهميه المپيك به امارات اعزام 
شود كه اين سفر به دليل مش��كلات مالي و مهيا نشدن امكانات براي 
اعزام لغو ش��د. جام جهاني امارات س��ومين دوره رقابت هاي تيم ملي 
تيراندازي اهداف پروازي در س��ال جاري ميلادي براي كسب سهميه 
المپيك محسوب مي شود كه تيم ملي اهداف پروازي ايران نتوانسته در 

هيچ  يك از اين رقابت ها حضور پيدا كند. 
از آبان ماه سال جاري بودجه اي از كميته ملي المپيك و وزارت ورزش به 
فدراسيون تيراندازي داده نشده است و حتي بودجه در نظر گرفته شده 
در تفاهمنامه مالي نيز به اين فدراس��يون اختصاص پيدا نكرده است. 
اين فدراسيون با كمك حاميان مالي بخشي از امور تيم ملي و مسابقات 
داخلي را انجام داده اما با وجود وعده دو هفته پيش وزارت ورزش مبني 
بر تحويل مبلغي جهت كمك براي اعزام  به رقابت هاي كسب سهميه 

المپيك، اين وعده محقق نشده و اعزام لغو گرديد. 
   پولي دريافت نكرده ايم

سيدمهدي هاشمي تصميمات نادرست وزارت ورزش را علت اصلي لغو 
سفر تيم ملي به امارات عنوان كرد. رئيس فدراسيون تيراندازي با اشاره 
به اين موضوع اظهار داشت: »متأسفانه با وجود توجهاتي كه داده بوديم 
و اينكه درصد ناچيزي از بودجه مورد نياز ما تصويب شده بود از همان 
بودجه مصوب هم حدود ۵۰ درصد از آن واگذار نشده و با توجه به اينكه 
چند روز تا پايان سال نمانده پيگيري كرديم و قول داده بودند منابع ما 
را براي اين سفر تأمين كنند اما اين اتفاق نيفتاد. حدود چهار ماه است 
كه پولي دريافت نكرده ايم و اين اعزام هم به دليل عدم تأمين منابع لغو 

شد و دچار خسارت جدي مالي و معنوي شديم.  
رئيس فدراس��يون تيراندازي در خصوص اينكه مناف هاشمي، معاون 
پشتيباني وزارت ورزش در چند ماه اخير از دو مرحله واريز بودجه به 
حساب فدراسيون ها خبر داده بود، گفت: در اين مدت ما تنها 4۰ميليون 
تومان براي ورزش همگاني گرفتيم. يك اعزام ما حداقل 4۰۰ميليون 
تومان هزينه دارد. اي��ن موضوع با 4۰ ميليون ك��ه آن را هم به بخش 
همگاني دادند، محقق نمي شود. مجموعه ورزش كشور دچار مشكل 

جدي است و اميدواريم دولت حمايت كند.

هاش��مي در واكنش به اين موضوع كه گفته مي ش��ود با سنگ اندازي 
مقابل راه فدراسيون تيراندازي، س��عي دارند عملكرد وي را زير سؤال 
ببرند، تصريح كرد: فكر نمي كنم اينق��در در وزارت ورزش كوته فكري 
وجود داشته باشد چون با از دست رفتن اين فرصت عملكرد مجموعه 
ورزش كشور زير سؤال مي رود. ما قابليت و توانمندي هاي تيراندازي را 
قبلاً شاهد بوده ايم ولي ممكن است برخي اينقدر كوته نظر باشند كه فكر 
كنند از اين راه تيراندازي را دچار مشكل كنند. ما تلاش مي كنيم تا جايي 
كه ممكن است از ظرفيت ها استفاده شود و كارها پيش برود. اميدوارم با 

توجه به قولي كه وزير و مناف هاشمي داده اند اين كار اصلاح شود. 
   تعلل فدراسيون تيراندازي!

معاونت قهرماني وزارت ورزش و جوانان ديروز در واكنش به لغو سفر 
تيم ملي تيراندازي و حواشي رخ داده اعلام كرد براي تفاهمنامه مالي 
فدراس��يون هاي ورزش��ي نياز به بررس��ي برنامه و تقويم سال آينده 
فدراسيون ها داريم. بر اس��اس اين گزارش، از بين ۵۰ فدراسيون تنها 
فدراسيون تيراندازي است كه تقويم سال 94 خود را تا اين زمان ارائه 
نكرده اس��ت و با توجه به رقابت هاي س��ال آينده براي كسب سهميه 
المپيك اين فدراسيون هرچه سريع تر و تا پايان سال نسبت به تكميل 

و ارائه برنامه خود اقدام كند.  
   تقويم 94 مصوب شده

نواب نوري تصويب نشدن تقويم سال 94 اين فدراسيون را تكذيب كرد. 
دبير فدراس��يون تيراندازي در واكنش به اين مسائل گفت: »اين اعزام 
فقط به خاطر مشكلات مالي لغو شد. اين سومين دور از مسابقات كسب 
س��هميه المپيك بود كه تيم اهداف پروازي اعزام نشد. وزارت ورزش و 
جوانان قرار بود تا پايان سال مبلغي را در اختيار ما قرار دهد كه اين اتفاق 
نيفتاد. از آبان ماه تا كنون هيچ مبلغي از سوي وزارت ورزش و كميته ملي 
المپيك دريافت نكرده ايم. نسبت به تفاهمنامه مالي سال 93 ما از كميته 
ملي المپيك و وزارت ورزش طلبكاري��م. در اين چند ماه فقط با كمك 
حاميان مالي توانستيم اردوها و مسابقات و دوره هاي بين المللي را برگزار 
كنيم. ما از هر منبعي كه توانستيم قرض گرفته ايم. حتي برخي از اجناس 

فدراسيون را هم فروخته ايم تا مبلغي از فروش آنها به دست آوريم!
نوري در رابطه با اظهارات معاونت قهرماني وزارت ورزش مبني بر اينكه 
از بين ۵۰ فدراسيون تنها فدراس��يون تيراندازي براي سال 94 برنامه 
نداده اس��ت، اظهار كرد: تقويم سال 94 طبق جلس��ه اي كه داشتيم 
مصوب شد. اين جلسه در تاريخ هجدهم اسفند ماه در ساعت ۱4:3۰ در 
دفتر آقاي رغبتي برگزار شد. سجادي از اين جلسه مطلع نبوده و شايد 
به همين خاطر گفته شده كه تقويم س��الانه همه فدراسيون ها به جز 

فدراسيون تيراندازي ارائه شده است. 

پيغام پسغام هاي اسدي بارها به گوش كرش رسيده 
بود اما س��رمربي پرتغالي نيمكت تيم مل��ي آنها را 
زير سيبيلي رد كرده بود اما آخرين ديالوگي كه از 
دبيركل فدراسيون فوتبال در جلسه كميته فني براي 
بررسي وضعيت تيم هاي جوانان و نونهالان به گوش 
كرش رسيد، او را به شدت برآشفت، به طوري كه قبل 
از رويارويي با اسدي خود را آماده يك جنگ تمام عيار 
كرده بود. »مربي تيم ملي بايد معلم باشد ولي كرش 
اين اخلاق را ندارد.« اين در واقع همان جمله اي بود 
كه به مزاج سرمربي تيم ملي كه به دليل تدريس در 
آكادمي فوتبال بنفيكا به عنوان مدرس در كشورش 
براي خود جايگاهي دارد خوش نيامد اما اسدي به 
همين مس��ئله نيز اكتفا نكرد و در جلسه رودررو با 
كرش و كفاشيان صراحتاً به سرمربي تيم ملي گفت: 
»ما از عملكرد شما راضي نيستيم و دستاوردي براي 
فوتبال ما نداشته ايد.« اين در واقع همان نظر وزير 
ورزش و جوانان به عنوان اصلي ترين مخالف تمديد 
قرارداد كرش بود كه حالا از زبان دبيركل فدراسيون 

فوتبال بيان شده بود. 
كفاشيان پنج شنبه در جلسه كرش و اسدي حضور 
داشت و شاهد انتقادهاي شديد دبيركل فدراسيون 
فوتبال به س��رمربي تيم ملي بود؛ انتقادهايي كه 
سرمربي تيم ملي در پاسخ به آن گفته بود: »اگر من 
كاري نكرده بودم و هيچ دستاوردي نداشتم، چطور 
ممكن است مردم ايران خواهان ادامه همكاري ام با 
تيم ملي باشند؟« و گزارشي از دستاوردهاي خود 
مقابل اسدي گذاشت اما گزارش هاي او هم تغييري 
در روند جلس��ه چهار س��اعته اي كه بيشتر شبيه 
جنگي تمام عيار بود، نداشت، به طوري كه دست آخر 
كرش عصباني فدراسيون را ترك كرد و از كفاشيان 

خواست در اين خصوص ورود كند. 
اختلاف نظر اسدي با كرش حالا به پروژه اي جنجالي 
تبديل شده كه اگر كفاش��يان نتواند آن را به خوبي 
مديريت كند با مش��كلاتي ج��دي مواجه خواهد 
ش��د؛ مس��ئله اي كه او خود بهتر از هركسي به آن 
واقف اس��ت كه مي گويد: »س��ناريوي جديدي در 

فدراسيون فوتبال درست شده كه اگر حلش نكنيم، 
چند سكانس ديگر خواهد داشت. چند بار به كرش 
گفتم كه طرف مقابل تو من هستم، نه فرد ديگري. 
اگر مي خواهي ح��رف بزني با من ح��رف بزن ولي 
خودش خواست كه با اسدي جلسه بگذارد. در واقع 
كرش خودش دنبال دردسر است، البته به اسدي هم 
گفتم كه مسئوليت كرش با من است و او بهتر است 
در مسائل ديگر ورود كند، ضمن اينكه برخلاف آنچه 

گفته مي شود بوي رفتن كرش نمي آيد.«
عصبانيت كرش از صحبت هاي اسدي تا آنجا پيش 
رفت كه روز گذشته نشست خبري براي كرش در 
محل روابط عمومي فدراسيون فوتبال ترتيب داده 
شد؛ كنفرانسي كه گفته مي شد به دليل اعلام اسامي 
تيم ملي براي حضور در اردوي اتريش برگزار شده 
است اما در واقع براي آن برپا شده بود كه سرمربي 
تيم ملي حرف هايش در خصوص اين ماجرا را براي 
رسانه ها و مردم بازگو كند: »33 سال در فوتبال تجربه 
دارم كه قهرماني جه��ان، قهرماني اروپا و چيزهاي 

ديگر از جمله آن است اما گويا افراد تحصيلكرده اي 
وجود دارند كه بهتر از من مي فهمند. دو جلس��ه با 
اسدي داش��تيم. چند روز قبل با كفاشيان و اسدي 
نشست داشتم تا به دبيركل فدراسيون فوتبال معرفي 
ش��وم اما صحبت هاي او مرا شوكه كرد. قرار نيست 
موافق همه صحبت ها باشم اما كاملاً شفاف است كه 
تفاوت هاي اساسي بين من و دبيركل وجود دارد و من 
به حداقل استانداردهاي او هم نمي رسم. به اعتقاد او 
من در بعد نتايج نتوانستم كاري انجام دهم و نتوانستم 
به تيم ملي بازيكن جوان اضافه كنم و از نظر آموزش 
مربيان جوان هم هيچ كاري انجام ن��داده ام. آقاي 
دبيركل در صحبت هايش مدام از ضمير ما استفاده 
مي كرد. من متوجه نشدم اين ما دقيقاً چه كساني 
هستند. گفتند ما مي توانستيم مربي هاي ديگر را 
بياوريم كه اين براي من و كادرم بسيار اهانت آميز بود. 
دبيركل نشان داد از من راضي نيست اما اعتقاد داشت 

عوض كردن من الان احمقانه است. 
دبيركل و افرادي كه او نماينده آنها هستند به بنده 
اعتقادي ندارن��د و جزو ۱۲ درصدي هس��تند كه از 
عملكرد من رضايت نداشتند، برعكس ۸۸ درصدي كه 
به من رأي مثبت دادند و از من راضي بودند، به همين 
خاطر چند روز فكر كردم و بعد يك وقت جلسه ديگر 
گرفتم و در جلسه پنج ساعته شنبه گفتم با نظراتي كه 
شما داريد بهتر است من را بركنار كنيد.   طبق قرارداد 
من بايد در مورد مسائل فني تنها با رئيس فدراسيون 
فوتبال صحبت كن��م اما چطور مي ش��ود دبيركل 
كارنامه برانكو را جلوي من مي گذارد و قياس مي كند 
اما من مي گويم يادتان نيست چه تعداد از بازي هاي 
برانكو دوستانه بود و بازيكناني مثل دايي، مهدوي كيا، 
كريمي، باق��ري و... را در اختيار داش��ت كه همه در 
ليگ هاي اروپايي بازي مي كردند. در چنين شرايطي 
از من مي خواهند بازيكنانم را به جاي بازي دادن مقابل 
دو تيم بزرگ به يك تورنمنت بي اهميت بفرستم. من 
احمق هستم؟ من از دبيركل و افرادي كه او نماينده 
آنها هستند مي خواهم بيايند و كار من را تمام كنند. 

يك بار براي هميشه اين بازي بايد تمام شود.«
كرش مي گويد كفاشيان بايد در اين راستا ورود كند. 
قاعدتاً هم بايد اينگونه باشد و رئيس فدراسيون براي 
خواباندن اين غائله بايد دست به كار شود اما با توجه 
به نشست هاي كفاشيان با وزير ورزش كه به بركناري 
نبي و ش��جاعي و آيت اللهي انجاميد و پاي اسدي و 
اسلاميان را به فدراسيون كشاند، بعيد است نقش 
رئيس فدراسيون در ريختن آبي بر آتش اختلافات 
عيان شده دبيركل فدراسيون فوتبال و كرش چندان 
پررنگ باشد، خصوصاً كه او طي اين چند روز تنها به 
گفتن اينكه مسئوليت كرش با او است و سرمربي تيم 
با او طرف است اكتفا كرده و قدم خاصي براي ختم 

اين غائله برنداشته است.
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سفر تيراندازي به مسابقات كسب سهميه المپيك لغو شد
سنگ اندازي بر سر راه تيراندازان

سعيد احمديان

شمسايي سال ديگر سرمربي تيم ملي مي شود
وحيد شمسايي بازيكن – مربي تأسيسات دريايي پس از قهرمان كردن 
اين تيم يك بار ديگر شايس��تگي خود را به اثبات رساند. شمسايي كه 
هميش��ه در دوران بازيكني اش هم از بازيكنان ارزش��مند تيم ملي بود 
اين بار در قامت سرمربي لياقت خود را نشان داد كه مي تواند در عرصه 
مربيگري هم موفق باشد. رضا افتخاري، رئيس كميته 
فوتسال درباره اتمام ليگ برتر و قهرماني تأسيسات 
دريايي تهران گفت: »خوش��حالم ليگ به س��لامت 
به پايان رسيد. قهرماني تأسيس��ات پاك بود و 
نبايد زحمات بازيكنان تأسيسات را ناديده 
بگيريم. اين تيم زحمت كشيد و جنگيد. 
براي تيم تأسيس��ات درياي��ي تهران هم 
آرزوي موفقيت در جام باشگاه هاي آسيا را 
دارم. من به خود شمسايي هم گفته ام كه 
تو را زير نظر داريم و دوست داريم سرمربي 
تيم ملي ش��وي. به هر حال شمسايي خودش 
را ثابت كرده و اين نش��ان دهنده شايستگي، 
مديريت و تيزهوشي او است. او بايد خودش را 

به لحاظ آموزشي و علمي آماده كند.

وزير نام آن 154 نماينده را بگويد
چن��د روز پيش ب��ود كه وزي��ر ورزش و جوان��ان در نشس��ت مديران 
كل اس��تان ها و معاون��ان وزارت ورزش گفت ك��ه فرزندخوانده ها در 
 ورزش زياد هس��تند، ۱۵4 نماين��ده مجلس در فدراس��يون ها داريم. 
ديروز س��يدهادي حسيني عضو فراكس��يون ورزش مجلس نسبت به 

اين موض��وع انتقاد ك��رد و گفت: »اگ��ر گفته وزير 
ورزش درس��ت باش��د و ۱۵4 نماينده مجلس در 
فدراسيون ها حضور داشته باشند چرا از اين ظرفيت 
استفاده نكرده اس��ت؟ تا آنجا كه ما اطلاع داريم از 

نماينده ها فقط هاشمي رئيس فدراسيون است. 
ممكن است كسي از نماينده ها در فدراسيوني 
عضو هيئت رئيسه باشد، اين كار نه ممنوع است 
و نه جايي از جوانان را گرفته است. عضويت در 
هيئت رئيس��ه ها نه شغل حس��اب مي شود و 
نه درآم��دي دارد. هيئت رئيس��ه مي تواند در 
تصميم گيري فدراسيون ها نقش داشته باشد. 
اگر وزير چني��ن نگاهي دارد و معتقد اس��ت 
۱۵4نماينده در فدراسيون ها حضور دارند بايد 

نام ببرد و فدراسيون ها را معرفي كند.«
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وزارت و تيشه اي به ريشه ورزش
حكايت اين روزهاي وزارت ورزش را مي توان اينطور توصيف كرد؛ چوب 
لاي چرخ فدراسيون هاي ديگر مي گذارند و مي خواهند خودشان همه كاره 
فدراسيون ها باشند، اين روندي است كه در فدراسيون هاي تيراندازي و 
فوتبال اين روزها بيشتر از بقيه نمايان است و به اوج رسيده است. وزارت 
ورزش به بهانه اختلاف با هاشمي رئيس فدراسيون از دادن بودجه به اين 
فدراسيون خودداري مي كند تا ملي پوشان تيراندازي نتوانند به مسابقه 
كسب س��هميه اعزام ش��وند و به همين راحتي فرصت اين مسابقات از 
دست برود. از آن سو در فدراسيون فوتبال هم اسدي كه گفته مي شود 
مهره وزارت ورزش است و جاي نبي دبيركل بركنار شده را گرفته است، 
در جلسه اي با كرش، انتقادات شديدي را عليه كارنامه او مطرح كرده و 
حتي او را تهديد به بركناري مي كند تا او به عنوان سخنگوي غيررسمي 
وزارت ورزش، موضع گودرزي وزير ورزش را به گوش سرمربي پرتغالي 
برساند. همين كافي بود تا دوباره وضعيت فدراسيون فوتبال به هم بريزد و 

اختلافات علي كفاشيان و وزير ورزش علني تر از قبل شود. 
با اين شرايط به وجود آمده به نظر مي رسد وزارت ورزش وظيفه اصلي اش 
را رها كرده و به دنبال مش��تنج كردن اوضاع فدراسيون هايي است كه 
شخص وزير و ديگر معاونان او با آنها اختلاف دارند. البته اين اولين بار 
نيست كه چنين حركت هايي از وزارت ورزش ديده مي شود و در مدت 
زماني كه از حضور محمود گودرزي در ساختمان سياه وزارت ورزش در 
سئول شمالي مي گذرد، او نشان داده است كه برخلاف وعده هايش مبني 
بر عدم دخالت در امور فدراسيون ها، تنها كاري كه را كه وزارتخانه جدي 
گرفته است، زمينه سازي براي بركناري يا كناره گيري نيروهايي است 
كه با وزير اختلاف نظر دارند و نمي خواهند برنامه هاي ديكته شده وزارت 

ورزش را در امور فدراسيون ها پياده كنند. 
حالا هم وزير دو فدراسيون فوتبال و تيراندازي را هدف قرار داده و كفاشيان 
و هاشمي سيبل حاشيه هاي اين روزها هستند و وزارت ورزش بدون توجه 
به اينكه اوج گرفتن اين اختلافات، چه لطمه هايي مي تواند به ورزشكاران 
اين رشته ها بزند، در حال حاشيه سازي و تنگ كردن عرصه براي منتقدان 
و مخالفانش در اين دو فدراس��يون اس��ت. به هر حال به نظر مي رس��د 
اين اصل كه همه بايد در فدراس��يون هاي ورزش��ي بر اس��اس برنامه اي 
كه وزير اعلام مي كند حركت كنند ارجح بر فراهم كردن ش��رايط براي 
موفقيت هاي روزافزون ورزش كشورمان در مسابقات بين المللي است. 
نمونه آن همانطور كه اشاره شد شرايط بغرنجي است كه فدراسيون هاي 
تيراندازي و فوتبال اين روزها دارند. از همان روزهاي اولي كه گودرزي به 
وزارت ورزش آمد، اختلاف او با هاشمي رئيس فدراسيون تيراندازي كه 
خط و مشي سياسي متفاوتي نسبت به وزير دارد، قابل پيش بيني بود. با 
اين وجود پيش بيني اينكه اين اختلافات شرايطي را براي لطمه خوردن 
اين ورزش فراهم آورد سخت بود و تصور مي شد كه گودرزي به رغم اين 
اختلافات با توجه به اينكه هاشمي توسط مجمع به عنوان رئيس انتخاب 
ش��ده، اين اختلافات را در رابطه با او تأثير ندهد و در جهت شكوفاشدن 
هرچه بيشتر رشته تيراندازي با توجه به اينكه اين رشته جزو رشته هاي 

پرمدال در بازي هاي آسيايي و المپيك است كمك كند. 
اين انتظارها اما بيه��وده بود و با قطره چكاني ك��ردن كمك هاي مالي به 
فدراسيون از س��وي وزارت ورزش به بهانه هاي مختلف، اين روزها عرصه 
بر ملي پوش��ان اين رشته تنگ ش��ده اس��ت و آنها چوب اختلاف وزير و 
رئيس فدراس��يون را مي خورند و در آخرين مورد هم سفر تيم تيراندازي 
به مسابقات كسب سهميه المپيك در امارات با توجه به عدم كمك مالي 
فدراسيون لغو شده است. اين اتفاقات براي رشته اي مي افتد كه ملي پوشان 
آن سهم زيادي در موفقيت كاروان ايران در بازي هاي آسيايي داشتند و با 
ادامه اين وضعيت نبايد انتظار زيادي براي ادامه اين موفقيت ها داشت و در 
اين بين وزارت ورزش مقصر اصلي خواهد بود كه به بهانه اختلافات شخصي 

با رئيس فدراسيون در حال قرباني كردن ورزشكاران تيراندازي هستند. 
مشابه اين حكايت در فدراسيون فوتبال هم در حال رخ دادن است و با 
توجه به اختلافات وزير و كفاشيان، حالا اين كرش است كه به رغم اقبال 
عمومي و نمره قبولي از س��وي مردم در جام جهاني و جام ملت ها بايد 
قرباني شود. در اين شرايط ضروري است كه وزارت ورزش با تجديد نظر 
در رفتارهاي انحصارطلبانه اش با فدراسيون ها، زمينه را براي به حاشيه 

رفتن بيشتر از اين ورزش فراهم نكند و تيشه به ريشه ورزش نزند. 

اولين قهرماني بولت در دو انفرادي سال 2015
اوس��ين بولت دونده سرعت جامائيكايي با كس��ب مقام اول رقابت هاي 
دو4۰۰متر در كينگستون، اولين قهرماني خود را در مسابقات انفرادي 

فصل جشن گرفت. او با زمان 46:37 ثانيه مسافت 4۰۰ متر را  دويد.
-------------------------------------------------------------

سبقت مسي از رونالدو
بارسلونا با نتيجه ۲ بر صفر در خانه ايبار به برتري رسيد. هر دو گل اين بازي 
را ليونل مسي )3۱ پنالتي و ۵۵( به ثمر رساند. مسي با دو گلي كه در اين 
ديدار به ثمر رساند، شمار گل هاي زده اش در اين فصل را به عدد 3۲ رساند 
تا به تنهايي در صدر جدول بهترين گلزنان ليگ فوتبال اسپانيا قرار بگيرد.
-------------------------------------------------------------

مورينيو؛ بهترين مربي دنيا!
مورينيو سرمربي چلسي گفت كه آمار موفقيت وي در مقايسه با مربيان 
ديگر بيانگر آن است كه بهترين مربي دنياست؛ مردم نگران من هستند. آنها 
نمي دانند خوشحالي من كجاست. وقتي خودم را با ديگران مقايسه مي كنم،  

تعداد كمي از مربيان را مي بينم كه موفقيت شان مثل من است.
-------------------------------------------------------------

بنيتس جانشين پيگريني در سيتي
روزنامه »ديلي استار« انگليس اعلام كرد سران باشگاه منچسترسيتي 
در پايان فصل جاري در صورت اخراج مانوئل پيگريني از سرمربيگري 
اين تيم، رافائل بنيتس را جانشين وي خواهند كرد، اين در حالي است 

كه شايعه حضور پيگريني در ناپولي هم مطرح است.

  چـهـره ها / وحيد صابري

تباني به اين راحتي ثابت نمي شود
هر ساله وقتي به پايان ليگ نزديك مي شويم حساسيت ها بالا مي رود و شائبه هايي در مورد تباني شنيده 
مي شود. رئيس كميته اخلاق فدراسيون فوتبال درباره اين تباني ها مي گويد: »خيلي ها 
در مورد تباني صحبت مي كنند اما نمي توانند براي آن مدرك بياورند. اگر شائبه 
تباني پيش بيايد ما خودمان رأساً در مورد آن اقدام مي كنيم، البته ما از گوشه 
و كنار اين چيزها را مي ش��نويم ولي اينها مسائلي نيست كه به اين راحتي ها 
بتوان آن را اثبات كرد. تباني يك ماجري بسيار پيچيده است و نمي شود 
به راحتي اين تهمت ها را مطرح كرد. تمام كساني كه صحبت از تباني 
و اينطور مسائل مي كنند، زماني كه پايش مي رسد نمي توانند اين 
موضوع را ثابت كنند و اين قسمت بد ماجراست چراكه معمولاً 
اين مسائل در حد حرف باقي مي ماند، البته من اين را هم بايد 
بگويم كه ما خودمان هم به دنبال مدارك مي گرديم ولي اغلب 
متوجه مي شويم هيچ مدركي براي اثبات اين ادعاها وجود ندارد 

و اين چيزي است كه ما را خيلي ناراحت مي كند.« 

بيانيه پرسپوليس در تقدير از مقام شهدا
حواش��ي ديدار پرس��پوليس و نفت مسجدس��ليمان تمامي ندارد. حالا كه مش��خص شده ميزبان 
حاشيه هاي زشتي را براي ميهمان رقم زده، مسئله ديگري پررنگ شده و آن اينكه پرسپوليسي ها 
متهم شده اند در مراس��م ابتداي مسابقه جهت بزرگداشت نام و ياد ش��هدا شركت نكرده و به نوعي 
اين مراس��م را كمرنگ كرده اند، به همين خاطر ديروز باشگاه پرسپوليس در بيانيه اي حمايت هاي 

خود از آرمان هاي شهدا را رسانه اي كرد. حسين قدوسي 
مدير روابط عمومي باشگاه پرسپوليس درباره اين موضوع 
گفت: بازيكنان پرس��پوليس در ديدارهاي گذشته خود 
با عكس شهدا و بنر يادبود ش��هيد همت به ميدان رفته 

و همواره به شهدا احترام گذاشته اند. نبايد اين تصور ايجاد 
شود كه بازيكنان پرسپوليس قصد بي توجهي به مقام شهدا 
را داشتند. بازيكنان پرس��پوليس مي دانند كه اگر شهدا و 

جانبازان نبودند امروز ما هم نبوديم و به همين دليل نبايد 
آنها را نسبت به اين مسائل بي تفاوت نشان داد.«

اشرف رامين

88498432سرويس ورزشي

دنيا حيدري
   ليگ برتر

كرش: دبيركل فدراسيون بركنارم كند!
نماينده وزارت ورزش خشم سرمربي تيم ملي را برانگيخت

عكس العمل خنثاي كفاشيان برابر اختلاف شديد اسدي و كرش

در استانم حق تمرين ندارم
معصومه داناپور ملي پوش قايقراني 
بانوان گفت: در اس��تان خودم اجازه 
ندارم كه در پيست تمرين كنم و واقعاً 
نمي دانم چرا به عنوان يك ورزشكار 
بين المللي حق تمرين كردن ندارم. در 
تبريز تمامي امكانات را دارم ولي حق 
تمرين ندارم. فردا مس��ابقه انتخابي 
تيم ملي برگزار مي شود اما من حدود سه ماه است كه دست به پارو 
نزده ام. تمرينات بدنسازي و هوازي را با هزينه شخصي انجام مي دهم. 
از مسئولان اس��تان هيچ پولي نمي خواهم، فقط خواهش مي كنم 

اجازه بدهند در پيست پارو بزنم.

داوري رفت
وزير ورزش و جوانان با استعفاي افشين 
داوري از رياست فدراسيون دووميداني 
موافقت كرد. داوري در اين خصوص 
گفت: جلسه بسيار خوبي با وزير ورزش 
و جوانان برگزار كرديم و خوش��حالم 
كه آقاي گودرزي زمان قابل توجهي 
را به دووميداني اختص��اص دادند. با 
توضيحاتي كه در جلسه به وزير ارائه كردم او با استعفاي من موافقت 
كرد. قرار بر اين شده سرپرستي براي فدراسيون تا زمان تشكيل مجمع 
انتخاب شود و  او برنامه هاي فدراسيون را اجرا كند. در حال حاضر هم 

دبير فدراسيون امور مربوطه و اجرايي را انجام مي دهد.

امسال اتفاق خوب كم بود
قهرمان المپيك سيدني مي گويد 
وزنه برداري سال پرفراز و نشيبي را 
پشت سر گذاشت و شرايط رده هاي 
پايه نسبت به س��ال قبل بدتر بود. 
حس��ين توكلي مي گويد: اتفاقات 
خوب در سال 93 كم بود، اميدوارم 
رضازاده يا هر شخص ديگري كه به 
عنوان رئيس فدراسيون انتخاب مي شود از انگيزه و تجربياتي كه 
به دست آمده استفاده كند تا وزنه برداري بهتر جلو برود. انتظارم 
از جامعه وزنه برداري اين اس��ت كه هر سال از ظرفيت هايش به 

بهترين شكل استفاده كند و افراد جديدي معرفي شوند.

اولين روز مسابقات بين المللي تكواندوي هلند براي كشورمان طلايي 
به پايان رسيد. مهدي خدابخشي و فرزان عاشورزاده دو تكواندوكار 
كشورمان موفق شدند با شكست دادن تمام رقبا صاحب گردن آويز 
خوشرنگ طلا شوند. در وزن ۸7- تيم تكواندوي ايران دو نماينده 
داشت؛ اميد عميدي و مهدي خدابخش��ي. عميدي ابتدا ورزشكار 
فرانسوي را برد، سپس تكواندوكار آذربايجاني را از پيش رو برداشت 

و بعد از آن با غلبه بر نماينده هلند گام به ديدار پاياني گذاشت.
 در آن سوي جدول خدابخشي در دور اول ورزشكار فرانسوي را برد و 
در ادامه با غلبه بر حريفاني از آلمان، هلند و تركيه راهي فينال شد تا 
ديدار نهايي اين وزن مبارزه اي ايراني باشد؛ مبارزه اي كه البته به دليل 
مصدوميت عميدي انجام نشد تا خدابخشي مدال طلا را تصاحب كند 
و عميدي نقره اي شود. در وزن ۵۸- كيلوگرم فرزان عاشورزاده با يك 
دور استراحت وارد جدول مسابقات شد. سونامي تكواندوي جهان 
ابتدا س��رگين آلماني را مغلوب كرد و بعد از آن تيدهاي انگليسي را 

نيز با قدرت تمام شكست داد، سپس برابر گلا دويك از صربستان به 
پيروزي رسيد تا در ديدار نيمه نهايي طي مبارزه اي كاملًا برتر پرانس 
انگليسي را ۱3 بر ۲ شكس��ت دهد. عاشورزاده در فينال كلومپونگ 

تايلندي را ۲ بر صفر برد و نشان طلاي اين وزن را از آن خود كرد.
در وزن 6۸- تكواندوي ايران سه نماينده داشت؛ محمدباقر معتمد، 
مهرداد نورمحمدي و عليرضا نصرآزاداني. نورمحمدي و نصرآزاداني 
خيلي زود با شكست برابر حريفان از گردونه رقابت ها حذف شدند 
اما باقري معتمد پس از غلبه بر تكواندوكاران اسلواني، تركيه و بلژيك 
مغلوب حريف كانادايي شد تا از سكو دور ش��ود. بدين ترتيب تيم 

كشورمان در وزن 6۸- كيلوگرم بدون مدال به كار خود پايان داد.
 اما در بخش بان��وان در وزن ۵7- كيمي��ا عليزاده ب��ا برتري برابر 
نمايندگان كش��ورهاي ايتاليا، پرتغال، صربستان، اسپانيا و روسيه 
گام به ديدار نهايي گذاشت اما بازي را به قهرمان انگليسي المپيك 
واگذار كرد تا صاحب نشان نقره شود. تورنمنت بين المللي هلند عصر 
ديروز در اوزان باقيمانده برگزار شد. در اين مسابقات كه امتياز آن 
در كسب سهميه المپيك حائز اهميت است به نفر اول ۲۰ امتياز، 

نفر دوم ۱۲ و به نفر سوم 7/۲  امتياز تعلق مي گيرد.

2 طلا و 2 نقره براي هوگوپوشان ايران
تكواندوي بين المللي هلند فريدون حسن

    تكواندو

انتظار چنين روزهايي مي رفت؛ روزي كه سرانجام دبيركل فدراسيون فوتبال 
به طور مستقيم برابر كرش بايستد و سرمربي تيم ملي را به باد انتقاد بگيرد. 
اس�دي در واقع نماينده وزارت ورزش در فدراس�يون اس�ت؛ وزارتي كه از 
همان اول مخالف سرسخت كرش بود. مخالفت وزارت ورزش اما ديگر از زبان 

گودرزي بيان نمي شود و حالا اسدي مانند سخنگوي وزير ورزش عمل مي كند. 
ولي از رو بستن شمشير توسط اسدي با واكنش شديد كرش مواجه شده و كار را 
به جاي باريك كشانده، به طوري كه همه نگاه ها به سوي كفاشيان چرخيده تا به 
عنوان ميانجي، آبي بريزد بر اين آتش تند اختلافي كه بي شك سوزاننده است.


